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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 10. 12. 2007 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý , doc. Silva Macková, Mgr. Aleš 

Záboj, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou , Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Jitka 
Kostelníková 

 

I. Chod fakulty: 

 Kolegium děkana velmi kladně zhodnotilo organizaci a průběh Mezinárodního semináře 
doktorských studií divadelních škol. V příštím roce vedení fakulty předpokládá větší 
spolupráci Zahraničního oddělení při organizaci semináře. Kolegium děkana navrhlo 
diskutovat a upozornit na malou účast studentů doktorského studia a jejich školitelů. Tento 
projekt není koncipován jako konference, ale seminář. Studenti doktorského studia i jejich 
školitelé by se tedy této akce měli účastnit po celou dobu jejího průběhu a podílet se na 
diskusi nad danými tématy. 

 Děkan DIFA informoval o osobním dopisu děkana DAMU, ve kterém žádá DIFA o účasti 
na projektu „SPOJKA“ v rámci festivalu „ZLOMVAZ“. Kolegium k účasti na tomto projektu 
vyjádřilo otazníky vzhledem k tomu, že v rámci této aktivity DAMU plánuje uskutečnit 3 
týdenní workshopy, což je z hlediska letošního plánu ak. roku DIFA velmi obtížné zajistit. 
Toto stanovisko zaujalo vedení DIFA již v listopadu 2007, ale doporučilo ateliéry, které by se 
této části projektu mohli zúčastnit, zástupci příslušných ateliérů byli pozváni na schůzku 
s organizátory projektu (např. ateliér Mgr. Jelínkové ústy MgA. L. Riegera, Ph.D., který 
vyslovil zájem o účast na projektu formou performance). Nicméně, tyto informace budou 
zopakovány na rozšířeném kolegiu děkana dne 17. 12. 2007. Děkan DIFA poté zkontaktuje 
děkana DAMU. 

 Děkan DIFA informoval o výsledcích a doporučeních řízení Disciplinární komise DIFA 
JAMU ve věci přestupku studentů R. Kvapila, V. Knotkové a M. Sýkory. Komise navrhla, 
aby student Matěj Sýkora byl podmínečně vyloučen a u studenta R. Kvapila navrhla komise  
vyloučení. Komise shledala, že studentka V. Knotková se žádného přestupku nedopustila.  
II.   Studijní záležitosti: 

 Kolegium děkana schválilo žádost studentky I. Ryšavé, 1. S., o uznání předmětů, které 
absolvovala již dříve v rámci studia dramaturgie.  

 Kolegium děkana projednalo žádost studenta I. Jurečky, 2. ČH,  o umožnění působení 
v rámci „stáže“ v divadle Continuo, v době od 1. 7. 2008 do 28. 2. 2009. Žádost obsahuje 
podpisy většiny pedagogů a má všechny požadované náležitosti. Děkan DIFA žádost během 
tohoto týdne ještě posoudí, na příštím zasedání kolegia oznámí rozhodnutí. 
V této souvislosti kolegium prodiskutovalo otázku možnosti stáží (jak tuzemských tak 
zahraničních) studentů herectví, a to zejména v období, kdy tito studenti absolvují ve studiu 
Marta nebo se podílejí na realizaci bakalářských praktických projektů studentů režie a 
dramaturgie. Výše jmenovaný student žádá o možnost účasti na stáži právě v období realizace 
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bakalářských projektů. Děkan DIFA žádá o projednání takové situace s vedoucím ateliéru 
před podáním žádosti studenta na kolegium děkana.  

 Kolegium děkana projednalo rozdělení zbylých prostředků ze stipendijního fondu pro 
studenty doktorského studia. Děkan s tajemníkem připraví návrh, který bude prokonzultován 
v průběhu tohoto týdne se členy oborové rady. 
III. Zahraniční záležitosti:  

 Kolegium děkana projednalo žádosti studentů DIFA o prodloužení pobytu na stáži 
v zahraničí, a to v rámci programu Erasmus. Kolegium schválilo žádost MgA. O. Svobodové 
a E. Rysové. V případě žádosti studentky herectví J. Goetzové kolegium děkana povolí pobyt 
prodloužit jedině v případě, že vedoucí ateliéru najde náhradu za studentku v rámci 
bakalářských projektů studentů režie a studentka složí státní zkoušku.  

 Kolegium děkana projednalo zaplacení členského poplatku ENCATC. Tajemník DIFA 
prověří, z jakých prostředků může být poplatek zaplacen (v minulosti hradil rektorát). 

 MgA. Kostelníková informovala o zájmu další finské studentky scénografie o studentskou 
mobilitu na DIFA JAMU v LS 07/08. Ateliér scénografie předběžně vyjádřil souhlas, je však 
potřeba definitivní rozhodnutí prof. Zavarského. Za těchto podmínek kolegium děkana bude 
s mobilitou studentky souhlasit. 

 Děkan informoval o výzvě k účasti na Mezinárodním festivalu „Tvůj hlas“ v Moskvě 
v květnu 2008. Půjde o mezinárodní akci většího významu, a proto děkan DIFA účast 
doporučuje. Konkrétní podmínky účasti DIFA na tomto festivalu prověří MgA. J. 
Kostelníková. 

IV. Projekty a granty: 
 Kolegium děkana schválilo podklady k Závěrečné zprávě projektu „Kvalitativní rozvoj 

studijního programu cestou spolupráce s profesionálními uměleckými tělesy“ za DIFA, které 
připravila MgA. L. Abou. 

V. Různé: 
 Zítra, tj. 11. prosince 2007 je pro neakademické zaměstnance JAMU připraveno Vánoční 

setkání vedení fakult a školy a administrativně-technické pracovníky. Setkání proběhne od 
13.00 hod. v prostoru klubu v budově Rektorátu MU. 

 Děkan DIFA informoval o konání Mezinárodního symposia Media Performance ve dnech 
11. – 12. 12. 2007. 

 Tajemník informoval o přípravě vánočního setkání vedení JAMU, které se uskuteční 
v prostorách Kabinetu múz ve středu 12. 12. 2007 od 18.00 hod. „Kulturní“ program zajistí 
děkan DIFA a sbor studentů DIFA, organizačně zajistí tajemník. 

 

zapsala: MgA. L. Abou     verifikoval: MgA. O. Vodička 
 


